

《单词百科:passional是什么意思?passional怎么发音?passional的解释和用法》

英语单词passional是什么意思?passional怎么读?passional怎么发音?简答网为您整理了passional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



passional怎么读

passional的读音: ['pæ n l]

passional的意思

1、adj.热情的;

passional的双语例句

1、Inand passional art space , we showed every work perfectly with specific processing and professional skills.

利用丰富的题材图库.独到的制作工艺.精湛的技巧.完善的展示出每件作品.

2、As I was told many westerners said that they didn't get passional response when they greeted Chinese.

因为我听到许多西方人说与中国人打招呼，得不到热情的回应。

3、My individuality can be described as an open-minded, a strong sense of duty, positive and passional.

我是一个思想开明，责任感强，积极热情的人。

4、Compared with our passional cheering squad and high-moraled players, the rivals looked quite alone.

在一阵阵的加油呐喊中我明显感觉到了对手的孤单和我方队员的斗志昂扬。

5、The head person of responsibility should provide investors with passional manner, patient answer, effective work until the matters is finally settled or gives the clear reply.

首问责任人以热情的态度、耐心的解答、高效的工作，为客商提供最佳和满意的服务，直至问题最终解决或给予明确的答复。

6、"Supply with client with the most on-time, considerate, accurate and passional service" is the requirement for Shuanglongsheng service team.

“为客户提供最及时、最周到、最精准、最热情的服务”是双龙盛对服务团队的要求。

7、I am easy going, caring, passional, lively, honest, sincere, compassionate and have the responsibility to the family.

我是容易相处的人，热心，活泼，诚实，恳切，慈悲和有责任。

8、Most of sport events have changed from original games to exited, splendid, intelligent and passional modernize sports with the improvement of civilized degree and progress of human society.

随着人类社会的进步和文明程度的提高，大多数的体育运动项目已经从原始的游戏发展演变为激烈与精彩，智慧与激情融予一身的现代化体育运动。

以上是简答网为您整理的passional怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于passional的

用法、passional的释义、passio

nal的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/passional>

